
Vážení občané, 

S napětím jsme všichni očekávali okamžik, kdy se projekt naší svazkové základní školy dostane do 

bodu, kdy budeme moci oznámit, že výstavba bude zahájena. Tento okamžik si troufám říci, právě 

nastal.  

Po vysoutěžení dodavatele stavby, jehož rozpočet přesáhl předpoklad o přibližně sto milionů korun 

jsme všichni dostali studenou sprchu. Situace nebyla vůbec růžová. Požadavkem poskytovatele 

dotace bylo předložení posudku soudního znalce.  Byli jsme v situaci, kdy reálně hrozila možnost 

opakování výběrového řízení. V praxi by to znamenalo obrovské zdržení s tak nejasným koncem, že se 

na scéně objevila možnost ukončení celého projektu.  

Na základě posudku soudního znalce a k posouzení všech alternativ dospěl poskytovatel dotace 

k souhlasu s finančním krytím stavby školy. Jedná se o kompromisní řešení, kdy bude příspěvek nižší, 

přesto je svazek schopen zajistit financování rozdílu. V úterý sněm delegátů svazku odsouhlasil 

s navrženým poskytnutím dotace. Souhlas společně s doplněním investičního záměru je poskytovateli 

dotace odeslán.  Se stavební firmou již jednáme o snížení nákladů na stavbu a najdeme mírné rezervy 

ve vlastních zdrojích.  Nyní má dle sdělení administrace trvat cca 30 dní a poté bude svazku zasláno 

rozhodnutí o poskytnutí dotace. Obratem předáme staveniště a začne výstavba.  

Všechny Vás rádi uvítáme na slavnostní poklepání základního kamene a zahájení stavby. K tomu 

dojde dle předpokladů v červenci.  

Jan Macourek předseda svazku               Tomáš Říha starosta 


